
SLÄTMOSSENS ÖSTRA 

SAMFÄLLIGHETSFÖRENING  
 

Protokoll från Styrelsemöte nr 5 2014 

 

Tid: 2014-05-12  Närvarande:  Rolf Brehmer                     

Plats: Vallav 306 hos Elisabeth                       Melker Solem                     

Ordf/sekr:      Rolf Brehmer                                           Mats Larsson 

                                                                                       Niklas Lundgren 

                                                                                       Ola Laggar 

                                                                                                         Ingmar Ekström 

                                                                                        Elisabeth Feichter 

                                                                                        Mattias Pålsson 

                                                                                        

                                                                

§44  Mötets öppnande                                                   
Rolf Brehmer hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat  

 

§45 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes 

 

§46 Föregående protokoll 

Protokollet godkändes.                                            

  

§47 Åtgärder med hänsyn till årsmötet 

Årsmötesprotokollet är klart inga ytterligare åtgärder aktuella. 

 

 

§48 Rapporter från sektionerna och ev styrelsebeslut                                    
Värmesektionen      Vattenfall har lämnat ett förslag på olika åtgärder för att optimera  vårt  

                                 värmesystem. Termiska ventiler i ”ändpunkterna” kommer att installeras. 

                                 Provinstallation genomförs för att få underlag till kostnadsberäkning. 

                                 (20st behöver bytas) . Klart till nästa möte. 

                                  Åtgärder som kan vara aktuella i husen är bl. a. inställning av  

                                  cirkulationspumparna, rengöring av silar. 

 

Ekonomi                  Kassören informerade om det ekonomiska läget (ok). 

                                Återbetalning av felaktigt debiterad elförbrukning i vissa radhus- 

                                garage kommer att ske i samband med ”juniräkningen”.  

                                Gäller för 2012,2013 och berör G1 och G5. Berörda kommer att  

                               informeras. 

                                                                                                                                                                      

  

Miljö                      Intet 

 

 

Garage                  Reducering av elförbrukning på G1 G5 för ytterbelysningen har ej skett på  

                              rätt sätt.   Se Ekonomi ovan. 

 

Fiber                      Intet 



§49  Post och annat  
Intet 

 

 §50 Uppdragslistan  

Intet 

 

§51 Övriga frågor. 

Förslag till Mossblad klart till nästa möte (Mats). 

Mats anslår den nya styrelsen. 

 

§52  Kommande möte    
Möte                                 Datum                             Ansvarig 

6                                      06-16                                Krister 

7                                      08-25                                Ola 

8                                      09-22                               Mattias 

9                                      10-27                               Ingmar 

10                                    12-08                                Mats 

 

Städdagar    12/4 och 18/10 

 

 

 

§53  Avslutning 

Ordföranden förklarade mötet avslutat  

 

   

 

 

Vid protokollet:  Justeras: 

 

 

 

 

 

Rolf Brehmer                                          Mats Larsson 

 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 


